

نشرة المستثمر- الربع الأول/2023 **Investor Brief- Q1/2023**

fida@apic.com.jo علاقات المستثمرين +970 2 297 7040 **Investor Relations**

www.apic.ps

+970 569 400449

Share Performance

أداء السهم









Financial Performance

الأداء المالي





















Major development in Q1/2023

أهم تطورات الربع الأول/ 2023

- In its meeting on March 21, 2023, APIC board of directors decided to recommend to the general assembly the distribution of dividends in cash and stock dividends, a total amount of USD 15 million, which represents 13.39% of APIC's paid-in capital of USD 112 million as follows: USD 10 million in cash (around 8.93%) and 5 million in stock dividends (around 4.46%).*
- In line with its strategic plan to expand in regional and international markets,
 APIC subsidiary, Siniora Food Industries Company signed a strategic land lease
 agreement with the Saudi Authority for Industrial Cities and Technology
 Zones (MODON) that will see MODON allocate a piece of land with an area of
 25,000 square meters for long-term use in Jeddah, Saudi Arabia for Siniora to
 build a factory to produce all types of cold cuts and frozen meat. The estimated
 cost of this investment is about 140 million Saudi riyals, equivalent to USD 37
 million.

* In its meeting on May 8, 2023, the general assembly ratified dividend distribution amounting to USD 15.64 million; USD 10.64 million as cash dividends representing 9.5% of the company's paid-in capital, and 5 million in stock dividends, representing around 4.46%.

- خلال اجتماعه بتاريخ 21 آذار، 2023، قرر مجلس إدارة أيبك رفع توصية للهيئة العامة بتوزيع أرباح نقدية وأسهم مجانية على المساهمين بنسبة %13.39 من رأس المال المدفوع والبالغ 112 مليون دولار، أي ما قيمته 15 مليون دولار أمريكي، بواقع 10 مليون دولار أرباح نقدية بنسبة حوالي %8.93 و 5 مليون كأسهم مجانية بنسبة حوالي %4.46.*
- في إطار الخطة الاستراتيجية للتوسع في الأسواق الاقليمية والعالمية قامت شركة سنيورة للصناعات الغذائية التابعة لأيبك، بتوقيع عقد ايجار طويل الأمد مع الهيئة السعودية للمدن الصناعية ومناطق التقنية "مدن" لتخصيص قطعة أرض في مدينة جدة السعودية بمساحة 25,000 متر مربع، لتمكين شركة سنيورة من بناء مصنع جديد ومتكامل لتصنيع كافة أنواع اللحوم المبردة والمجمدة. ويقدر حجم هذا الاستثمار بحوالي 140 مليون ريال سعودي (37 مليون دولار أمريكي).

* في اجتماعها بتاريخ 8 أيار، 2023، صادقت الهيئة العامة على توزيع أرباح بقيمة 15.64 مليون دولار أمريكي، منها أرباح نقدية بقيمة 10.64 مليون دولار أمريكي بنسبة %9.5 من رأس المال المدفوع للشركة، وأسهم مجانية عددها 5 مليون سهم، بنسبة حوالي %4.46.

About APIC

- Public shareholding company listed on Palestine Exchange (PEX:APIC).
- Authorized capital: \$125 million.
- Paid-in capital: \$112 million as of March 31, 2023.
- 3,000 employees in Palestine, Jordan, Saudi Arabia, the United Arab Emirates, Iraq and Turkey through its group of subsidiaries.

الشركات التابعة لأيبك Subsidiaries of APIC





لصناعة

Trade & Distribution







التجارة والتوزيع

Services





عن أيبك

- شركة مساهمة عامة مدرجة في بورصة فلسطين (PEX:APIC).
 - رأس المال المصرح به: 125 مليون دولار أمريكي.
- رأس المال المدفوع: 112 مليون دولار أمريكي كما بتاريخ 31 آذار، 2023.
- 3,000 موظف/ة في فلسطين، والأردن، والسعودية، والإمارات العربية المتحدة، والعراق، وتركيا في شركات المجموعة.

إحمالي الايرادات (مليون دولار أمريكي) Total Revenues (USD millions)

